

油尖旺分區委員會報告
Yau Tsim Mong Area Committees' Report

Area Committee 分區委員會 Date of Meeting 會議日期	Issues 事項	
Yau Tsim Mong East Area Committee 油尖旺東分區委員會 (26.11.2014)	<u>Environmental Problem</u> 1. A member alleged that pavement obstruction at Hoi Wang Road was caused by a number of bicycles and easy mount frames chained to the railings there. FEHD was urged to take follow up action. 2. Members said that nuisance was caused by a number of sex workers at Portland Street and Pitt Street. They requested HKPF to take follow up action.	<u>環境問題</u> 1. 有委員表示，大量單車及易拉架鎖在海泓道一帶的欄杆上，造成障礙，要求食環署跟進個案。 2. 有委員表示，於砵蘭街與碧街一帶經常有流鶯聚集，造成滋擾，要求警方跟進個案。
Yau Tsim Mong South Area Committee 油尖旺南分區委員會 (22.11.2014)	<u>Environmental Hygiene Problem</u> 1. A member complained about the sanitary nuisance created by refuses accumulated at Hillwood Road in the morning. FEHD would take follow up action. 2. Other members raised their concern about the poor sanitary condition at the back lanes of Saigon Street, Reclamation Street and Kansu Street, and Chungking Mansion. FEHD would take follow up action.	<u>環境衛生問題</u> 1. 有委員指出，山林道早上有垃圾堆積，引致衛生情況欠佳。食環署將會跟進。 2. 有委員表示重慶大廈、西貢街、新填地街及甘肅街一帶的後巷衛生情況欠佳。食環署將會跟進。
Yau Tsim Mong West Area Committee 油尖旺西分區委員會 (29.11.2014)	<u>Traffic Matter</u> Members of Traffic Affairs Working Group identified the following problems during area inspection on 2.10.2013: - 1. Illegal parking at Fuk Lee Street, Man On Street and Lok Kwan Street; 2. Traffic jam at the junction of Beech Street and Anchor Street; 3. Lack of pedestrian escalator at the junction of Tong Mei Road and Cherry Street; 4. Road obstruction caused by abandon truck containers at Sham Mong Road near HSBC Centre, Tai Kok Tsui. Members noted that Police, TD and CEDD would take follow-up actions respectively.	<u>交通問題</u> 交通事務小組委員於 10 月 2 日於地區巡察時提出以下問題要求改善： 1.福利街、萬安街、樂群街違例泊車問題； 2. 櫟樹街與晏架街交界交通擠塞； 3. 塘尾道與櫻桃街交界缺乏行人升降機； 4. 大角咀深旺道近匯豐中心有貨斗阻路。 委員知悉警方、運輸署及土木工程拓展署已因應有關問題作出跟進。

<p>Yau Tsim Mong North Area Committee 油尖旺北分區委員會 (19.11.2013)</p>	<p style="text-align: center;"><u>Traffic Matter</u></p> <p>Members raised the following traffic problems :</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Illegal parking (“double parking”) outside 79 Tai Nan Street, causing traffic jam thereat. 2. Car park at 152 Prince Edward Road West, Mongkok Fa Hui, restarted its business in November again. Members were concerned about pedestrian safety. <p>The problem was referred to relevant Department for follow up actions.</p>	<p style="text-align: center;"><u>交通問題</u></p> <p>委員提出以下的交通問題：</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 大南街 79 號外有雙行泊車問題，造成交通阻塞。 2. 旺角花墟太子道西 152 號的時租收費停車場在 11 月再次營運，對行人造成危險。 <p>問題已轉介予有關部門跟進。</p>
	<p style="text-align: center;"><u>Environmental Hygiene Problem</u></p> <p>Members raised the following environmental hygiene problems:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Drainage nearby Canton Road Market stalls (section between Argyle Street and Mangkok Road) was choked by garbage 2. Goods of shop at 79 Tai Nan Street occupied pavement adjacent to Lai Chi Kok Road/Tai Nan Street Sitting-out Area and alley of 83 Tai Nan Street. 3. Shop-front extension problem by a pharmacy at G/F 110 Prince Edward Road West. <p>The above problems were referred to FEHD, EPD, DSD and HyD, for respective follow up actions.</p>	<p style="text-align: center;"><u>環境衛生問題</u></p> <p>委員提出以下的環境衛生問題：</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 廣東道街市(亞皆老街至旺角道一段)排檔下的雨水渠被垃圾堵塞。 2. 大南街 79 號地舖貨物佔用近荔枝角道/大南街休憩處及大南街 83 號後巷對出的行人路。 3. 太子道西 110 號地舖藥房貨物佔用行人路 <p>有關問題已轉介予食物環境衛生署、環保署、渠務署及路政署跟進。</p>